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Tisztelt Elnök Asszony!
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Írásbeli kérdés

„Ballag a katona", de hova?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Szekeres Imre honvédelmi miniszternek . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

2007. január 1 .-vel megszűnt az MH Légierő Parancsnokság Veszprém, és megalakult a
Magyar Honvédség Összhaderőnemi Parancsnokság, Székesfehérvár központtal . Szintén
megszűnik az MH Logisztikai és Támogató Zászlóalj Veszprém . A megszűnések, illetve
összevonások súlyosan érinti nem csak a katonákat, hanem a civil alkalmazottakat, és azok
családjait is. Nem beszélve azokról a több száz milliós, illetve milliárdos beruházásokról .,
amelyek Veszprémben valósultak meg az előző néhány évben .

Milyen szakmai okok alapján szüntette meg az ónálló Légierő Parancsnokságot?
Az eddig Veszprémben szolgálatot teljesítő hivatásos és civil alkalmazottak közül hányan
teljesíthetnek továbbra is szolgálatot Veszprémben illetve más településeken?
Hányan mentek vagy mennek el nyugdíjba, illetve hányan lesznek munkanélküliek?
Hányan vettek illetve vesznek részt átképzésen, hogy el tudjanak helyezkedni?
Mi lesz a magasan kvalifikált, a legkorszerűbb kiképzésen részt vett pilóták sorsa?
Mennyibe kerül ez az átszervezés a magyar adófizetőknek?
Mennyibe került, és mi lesz a sorsa a Kádártán megépült lakásoknak?
Mi lesz a veszprémi Jókay utcában felújított, korszerűsített Légierő Parancsnokság sorsa?

Várom válaszát :

Budapest, 2007. január 23 .
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